
Styrelsemöte IFK Lit                                                                                        

Tisdagen den 16 oktober 2019 

Närvarande: Cecilia Håkansson,  Lars Björk, Peter Pålsson och Malin Navarro 

  

§ 1. Mötet öppnas 

§ 2. Till sekreterare valdes Malin Navarro 

§ 3. Till justerare valdes Cecilia Håkansson 

§ 4. Dagordningen godkändes 

§ 5. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna. 

§ 6. Vi gick igenom den ekonomiska rapporten. Det är ett problem att det inte framgår av balans- 

och resultatrapporterna vad varje lag har sålt för. Malin Navarro kontaktar kassör Emma Tyrebo för 

att se hur vi kan lösa detta. Vi bordlägger genomgång av balans- och resultatrapport till nästa möte 

då kassören är här. Lars Björk pratar med Bykontoret om medlemsregistreringar. 

§ 7. Inga inkomna mail/skrivelser 

§ 8. Fotbollen har haft avslutning. F04 och P04 kommer att ha en egen avslutning. Sporthallen är 

bokad från 8 januari-20 maj på ti-to från 17-21. Tränarna fördelar tider mellan varandra.  F04 och 

P04 kommer även att träna i Häggenås. 

§ 9. Innebandyn går bra. De har fem sammandrag i vinter varav ett ordnar de själva. Numera finns 

det två innebandylag i IFK Lit.  

§ 10. Det behövs en till vaktmästare för Hårkvallen. Vi i styrelsen och tränarna hjälps åt att kolla om 

det finns någon som kan ställa upp. Malin Navarro kollar med lokala byggare om offerter för 

utbyggnad av altan. Peter och Cecilia inventerar förråden i Hårkvallen och skickar sedan ut en 

förfrågan om försäljning i tränargruppen.  

§ 11. Övriga frågor.  

• Stadgarna bör revideras. Vi läser igenom dem till nästa styrelsemöte och föreslår ändringar. 

Lars Björk kollar om stadgarna finns som word-dokument. 

• Peter rapporterar från Brukarrådet. Protokollet lämnar övrigt att önska och Peter ska 

kontakta Parkförvaltningen.  

 

Ordförande Lars Björk                                               Sekreterare Malin Navarro 

 

Justerare Cecilia Håkansson 


